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Förvaltningsgruppmöte den 12 mars 2025 

Arbetsgivarrepresentanter 

 

Jesper Ackinger, stadsdelsdirektör 

Helena Wiberg, hr-chef 

Maria Härenstam, avdelningschef  

Adam Berglund, sekreterare 

Cornelia Schroeder Lundberg, ekonomichef 

Maria Strid Persson, hr-konsult §§ 1-5 

 

Arbetstagarrepresentanter 

 

Sveriges lärare – Marie Brynolf 

Sveriges lärare – Elin Vedestig §§ 1-8 (Zoom) 

Sveriges skolledare – Jeanette Andersson 

Kommunal – Hamid Ataie  

Kommunal – Mattias Elverljung  

Akademikerförbundet SSR – Maria Lundqvist 

Akademikerförbundet SSR – Oskar Meurk 

Vision – Lena Wiklund 

Vårdförbundet – Ellinore Aldebring §§ 1-8 (Zoom) 

 

Tid: Kl. 13.00 – 13.40 

 

Plats: Rum Vasaparken och Zoom. 
 
§ 1 
Anmälan av övriga frågor och fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes. 

  
§ 2 
Dag för justering och val av justerare 

Protokollet från dagens möte justeras digitalt av alla närvarande 

fackförbund den 17 mars 2025. 

 
§ 3 
Föregående protokoll och eventuella kvarstående frågor 

Protokollet från föregående möte lades till handlingarna. 
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§ 4 

Information från arbetsgivaren 

Arbetsgivaren informerar om att samtliga lönesättande samtal inom 

akademikeralliansen är genomförda. 

 

Arbetsgivaren informerar om att arbetet med underlag för budget 

pågår och det har utsetts gemensamma fokusgrupper som arbetar med 

att utveckla organisatoriska förutsättningar för bättre samverkan över 

avdelningsgränserna. 

 

Arbetsgivaren informerar om arbetssituationen har fungerat bra under 

sportlovet men att det under de senaste veckorna har varit hög 

sjukfrånvaro. 

 

Arbetsgivaren informerar om arbetet med ett gemensamt 

förvaltningskontor. 

 

Kommunal framför att de gärna vill att arbetsgivaren ser över 

möjligheten till lokaler för de fackliga organisationerna på det 

gemensamma förvaltningskontoret. 

 

Arbetsgivaren svarar att inriktningsbeslut på det gemensamma 

förvaltningskontoret Sveaplan har bra utrymme för lokaler. 

 

Arbetsgivaren informerar om att prognos för det ekonomiska 

överskottet för år 2025 per den 28 februari är 29 miljoner. 

 

§ 5 

Arbetsmiljö och hälsa 

Maria Strid Persson informerar om följande punkt: 

 

- Dialog kring uppföljning av företagshälsovårdsinsatser, se bilaga. 

 

Sveriges lärare frågar om det alltid sker trepartssamtal innan 

arbetsgivaren fattar beslut om insatser för rehabilitering. 

 

Arbetsgivaren svarar att det är riktig och att anledningen är att 

sjukskrivningstiden kortas om arbetsgivaren är involverade och vet 

vilka insatser som behöver köpas för att underlätta rehabiliteringen 

innan arbetsgivaren beställer insatsen. 
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§ 6 

Jämställdhet och mångfald 

Inget att rapportera. 

 

§ 7 

Information från de fackliga organisationerna 

Sveriges lärare informerar om årsmötet torsdagen den 20 mars 2025. 

 

Sveriges skolledare informerar om årsmötet torsdagen den 13 mars 

2025 och om fackförbundets möte med förskolarborgarådet den  

18 mars 2025. 

 

Akademikerförbundet SSR informerar om årsmötet som var den  

6 mars 2025 och att fackförbundet nu har 3 ombud för norra 

innerstadenskretsen. 

 

Vision informerar om årsmötet. 

 

Kommunal informerar om årsmötet torsdagen den 13 februari och att 

Mattias Elverljung arbetar som ombud för Kommunal på heltid. 

Utöver detta så meddelar fackförbundet att det finns undersköterskor 

som inte fått lönejustering på löneutbetalningen av höjningen av lägsta 

lönen för undersköterskor som gäller från och med den 1 januari 2025. 

Kommunal har haft kontakt med ansvarig chefer som ska åtgärda 

detta.  

 

§ 8 

Övriga frågor 

Inga övriga frågor förelåg. 

 

§ 9 

Ärende till kommande nämndsammanträde – samverkan 

  Gemensam lokalvårdsupphandling 

 

Kommunal frågar hur möjligheterna ser ut att lokalvården bedrivs i 

egen regi efter att upphandlingen är genomförd. 

 

Arbetsgivaren svarar att en del lokalvårds upphandling avses att 

bedrivas i egen regi och tillägger att det kommer finnas möjlighet för 

nämnden att avsluta pågående avropsavtal med en aktör och 

lokalvården kan då övergå i egen regi efter att uppsägningstiden med 

aktören är genomförd. 
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De fackliga hade inga fler frågor om ärendet som därmed kan anses 

samverkat. 

 

  Upphandling av leverans av matlådor till hemtjänst i egen regi 

 

Kommunal frågar om nuvarande leverantör av matlådor till 

hemtjänsten kan få fortsätta som leverantör efter att upphandlingen är 

genomförd. 

 

Arbetsgivaren svarar att först behöver nuvarande leverantör inkomma 

med ett anbud och efter att samtliga anbud har inkommit görs en 

bedömning om vilken leverantör som bäst uppfyller kraven i 

avropsavtalet och avtal kommer att tecknas med den leverantören. 

 

De fackliga hade inga fler frågor om ärendet som därmed kan anses 

samverkat. 

 

§ 10 

Mötets avslutande 

Mötet avslutas med att arbetsgivaren tackar fackförbunden för att 

parterna är överens om uppdaterad överenskommelse om tillämpning 

av stadens kollektivavtal om samverkan och uppmanar fackförbunden 

att inkomna med vilka ombud som avses medverka på 

samverkansmöten. 

 

 



Underskriftens äkthet valideras här: https://underskriftpas.stockholm.se/validera  
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